
 

 

Dagsorden/referat 
 

 

Skolebestyrelsen Dato:  

19/11-24 

Sted: Skolen 

 

Kl. 17.00-19.00 

 

Tilstede:  

 
Fraværende: Tine, Alice 

 

 Hvad handler 

dagsordenspunktet om?  

Referat:  

 

Punkt 1 Orientering fra: 

a) Godkendelse af 
referat 

b) Pædagogisk Forum 
c) Skolens ledelse – 

økonomi + 
personalesituationen  

d) Til- og afgang 
e) Bæktoften 

f) Trivsel  

g) Orientering i øvrigt  
 

A: Referatet er godkendt 

 
B: Der har været snakket om 

”barnets lov”.  
 

C: Bestyrelsen bliver orienteret om 
skolelederens tilbagevending. 

Der er morgensang hver dag i 
december måned.  

Afdelingerne arbejder med 
indretning af deres fællesarealer. 

Det er et projekt hvor både elever, 
lærere, ledelse og bestyrelsen er 

med.  
Skolens økonomi ser fornuftig ud 

 
E: Der er stor tilslutning til 

SFO´en.  
Økonomien i SFO´en er i balance. 

Der er blevet ansat en mere til at 
åbne om morgenen. 

 
F:  

 
G: orientering om tag: Der er vand 

i taget, og bestyrelsen orienteres 
om, hvordan det går dem taget. 

 
G: Personalepleje i dec. Der er 

levet en lille ”juleleg” hvor det 
personale der ønsker det, hænger 

en julesok op, og alle der er med, 
bliver nisser for hinanden.  

 
G: Frivillige aktiviteter: Der har 

været bowling for de personaler 
der har ønsket at deltage. 



 

 

G: Brandøvelse og 
beredskabsplaner: Det gik rigtigt 

fint. Både elever og personale 
gjorde det rigtigt godt. 

 
G: Søen: Broen bliver fjernet, da 

den ikke har det godt. Det er ikke 
planen at der kommer en ny bro. 

Det tilbud skolen har fået, er 
meget dyrt. 

Punkt 2 Folkeskolernes samråd To medlemmer af bestyrelsen har 
været til folkeskolernes samråd på 

Tim Skole.  
Der var været snak om, at et af 

specialcentrene skal lukkes. Tim 
har en ”tanteordning”, bestyrelsen 

syntes det lyder interessant. 
Tanteordningen fungerer i 

samarbejde med ”Frivilligvest”. 
Frivilligvest bliver inviteret til et 

pæd. forum, for at fortælle om 
ordningen. Så kan lærerne være 

med til at tage beslutningen. 
Bestyrelsen vil gerne inviteres til 

pæd. forum for at høre fra 
Frivilligvest. 

Tovholder  MM  

Punkt 3 Årshjul Der bliver snakket om årshjulet, 

dog bliver vi ikke færdig. Punktet 
kommer på igen næste gang. 

Bestyrelsen skal have kigget på 
årshjulet inden næste gang. 

Tovholder MM  

Punkt 4 Skoleudviklingssamtale Der er skoleudviklingssamtale d. 
27/11, kl. 14-16. 

Anita deltager 

Tovholder MM  

Punkt 5 Betaling til studieture Bestyrelsen snakker om hvordan 

man kan tjene penge til 
studieturene.  

Bestyrelsen aftaler, at alle eleverne 
får 3 æbleskiver til 

juleklippedagen, dette er for af 
højne trivslen. 6. klasserne skal 

nytænke hvordan der kan tjenes 



 

penge til turene.  

Tovholder MM  

Punkt 6 Trivsels håndbog For at få personalet så meget på 
banen som muligt, kunne der 

arbejdes med en trivselshåndbog 
på et internat. Der kan måske 

placeres et internat i foråret.  
Bestyrelsen vil gerne komme med 

et udspil til en trivselshåndbog, set 
fra et forældreperspektiv. Udspillet 

skal ses som en hjælp til lærerne. 

Tovholder  MM  

Punkt 7 Merchandise – reklame 
web shop 

Der er snak om hvordan vi kan 
brande skolen.  

Trøjer eller t-shirts kunne være en 
mulighed. Der kunne nedsættes en 

arbejdsgruppe. LH, Martina og Jill 
vil gerne deltage i arbejdsgruppen. 

Tovholder  MM  

Punkt 8 Fondsansøgninger og 
ændring af Makerspace 

Der er blevet søgt nogle midler 
hjem til skolen.  

En arbejdsgruppe har kigget på 
lokalerne på skolen. 

Tovholder MM  
 

Punkter til kommende møder: • Taget 
• Årshjul 

Hvem skal informeres om hvad?  
 

 


